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Interpelacja

dotyczy: Modernizacji nawierzchni chodnika ulicy Skłodowskiej.

W imieniu mieszkańców i własnym zwracam się z prośbą o wykonanie modernizacji 
nawierzchni chodnika przy ulicy Skłodowskiej.

Jak dotąd, remonty chodników przy w/w ulicy były przeprowadzane wraz z Powiatem , gdyż 
jest to droga powiatowa. Niestety odcinek od ulicy Okulickiego do ulicy Sienkiewicza jest 
w fatalnym stanie i wymaga remontu.

Wobec powyższego proszę o podjęcie stosownych działań.
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